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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Kassör Gabriel Berggren

Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson (via Zoom)

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli (via Zoom)
Ordförande F6 Sanna Berntsson(via Zoom)

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson (via Zoom)
Ordförande Foc Jonas Bohlin (via Zoom)

Ordförande FARM Marcus Möller

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 16:34!

§2 Val av justerare Sanna Berntsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Äskningar

§4.1 Äskning av ny kamera
till sektionen

Foton 2022 har skickat in en äskning på 22580 kr för att köpa in en kamera
medF tillbehör. Denna skall användas för att öka kvalitén på Fotons bilder, låta
dem dokumentera flera arrangemang samt tillåta filmningen av arrangemang
på ett bättre sätt än i nuläget.
Gabriel anser att det låter som en rimlig äskning och menar att vi inte kan
vara sämre än andra sektioner. Sanna påpekar att andra sektioner har många
kameror. Felix säger att en ny kamera kan vara till hjälp under mottagningen
och under andra kommittéarrangemang. Speciellt förmågan att filma.
Beslut: Att godkänna äskningen om en ny kamera till Foton.

§4.2 Äskning om
pridemärken

Det har kommit in en äskning angående inköpet av 100 märken av sektionens
logga med ett prideinslag. Kostnaden har uppskattats av äskningens under-
täcknare till circa 2000 kr. Inköpet motiveras av att det vore kul, att data har
liknande samt att det hade ökat mängden färger som sektionen använder.
Gabriel anser att det är en liten summa och Erik berättar att eftersom vi säljer
dem så kommer vi inte gå back på inköpet.
Beslut: Att godkänna äskningen om pridemärken.

§5 Lås och nycklar till
rummen

Linnea har varit i kontakt med husservice för att se om vi kan byta cylindrarna
på låsen till våra rum. De har nu svarat att problemen som vi upplever med
att nycklar går till fel dörrar beror på att vi inte har delat ut nycklarna rätt.
De vill därför inte vill byta cylindrarna men det har kommit på tal att istället
ha kortläsare för att kunna styra accesserna hur som helst. Victor förklarar att
vi nog inte har delat ut fel nycklar då vi har ett bra system för att hålla koll
på vem som har vilken nyckel. Vidare så frågar han hur kommittéerna känner
för ett byte till kortläsare.
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Konsensus bland kommittéerna är att det inte är en bra förändring. Stig be-
rättade att det även är lätt att klona acceser som korten har vilket hade ökat
åtkomsten för obehöriga. Mikael säger att slitage är rimligt över den 20 år långa
perioden som vi har haft rummen. Samt att vi bör inte betala för normal sli-
tage. Erik säger att vi kan demonstera för husservice att nycklar går till ställen
som de inte bör. Mötet anser att vi kan stå på oss i denna frågan för att få det
som vi vill.

§6 DP:s teambuilding Den fjärde augusti så skall DP ha en teambuilding i Kopparberg. Den skall
vara över ett par dagar där två kommer vara resedagar. Därför så frågar de
mötet om de skulle kunna få finansiering av resan från styret. Tre förslag läggs
fram för mötet: Full finansiering, delvis finansiering eller att vi tillåter dem
att budgetera för resan själva med pengar från kommittékassan. Kostnaden är
ungefär 4600 kr.
Gabriel anser inte att det föreligger problem att godkänna förfrågan. Vi borde
kunna stå för en del eller hela kostnaden.
Victor frågar om den redan existerande teambuildingbudgeten och får svaret
att det har 90 kr per person och dag för detta.
Stig flikar in att ekonomisk policy säger att det kan bli skatteproblem om
det blir mer än 300 kr per person och år. Gabriel menar att detta inte spelar
in om vi täcker kostnaden. Stig svarar att vi måste vara redo att resten av
kommittéerna kommer och frågar om samma sak då. Mikael vill i detta fall att
vi ändrar ekonomisk policy.
Marcus frågar om tidigare händelser men ingen har koll.
Hugo frågar vad det står om det i ekonomisk policy nu varpå Lucas svarar att
det står någonting om mat och övernattningar.
Gabriel säger att det även går att använda DP:s kassa om man budgeterar för
det.
Lucas frågar om alternativet med delvis finansiering vilket Gabriel säger borde
fungera att göra.
Felix undrar om det endast är kommittéer som får använda teambuildingposten.
På vilket Gabriel svarar att alla får göra det men kommittéerna har mer att
lägga för att dem är fler. Som följdfråga så undrar Felix vad som skulle hända
om mindre föreningar också vill göra så här? Gabriel anser att det hade blivit
konstigt om alla ansökte om liknande saker.
Victor undrar om det är möjligt rent ekonomiskt för DP att stå för resan.
Gabriel anser inte att det skapar några problem för DP. Mikael tycker att de
kan bekosta själva och att styret endast bör bekosta för dem som inte har egna
pengar.
Hugo frågar om förklaring gällande skatteproblemen som det står om i ekono-
miskpolicy. Gabriel förklarar att skatteproblet endast uppkommer om det köps
mat för mer än 300 kr per person och år. Hugo poängterar att det står kring-
kostnader i dokumentet och att transport bör vara en kringkostanad. Gabriel
tror att det är skilt från teambuildingen men tycker att det är värt att kolla på
först. Det är dock enklast att de tar det på sin teambuilding post.
Beslut: Att DP får finansera sin egen resa.

§7 Övriga frågor

§7.1 Teambuilding Styret kommer ha en teambuilding efter mottagningen. Rensa kalendrarna!

§8 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 17:03!
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Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Sanna Berntsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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